

Referat af møde i KB Ballerup bestyrelsesmøde 15.okt.2015

Deltagere: Heidi, Dan, Henning, Vibeke, Dorthe og Hanne (afbud fra Karin)

1. Referat : Dagsorden godkendes og Hanne forsøger at være referant-vikar.

2. Økonomi : Økonomi vedr. Lyserød Lørdag drøftes. Der henvises til tallene fra Karin ☺

3. Siden sidst:

Egebjergmarked, hvor Dorthe og Karin skulle deltage blev aflyst, uden at Dorthe og Karin fik besked...

Ballerup-løbet 8.sep gik fint, dog ikke nødvendigt med 4 fra os i KB. Enighed om, at det er godt vi deltager, men måske kun med 3 hver gang fremover? Der er ikke afregnet endnu.

Oplæg vedr. kost Ballerup Bibliotek: Ca. 30 deltagere. Pausen blev rykket lidt frem pga div. Foredragsholder manglede kabel til computer, så oplæg blev tilpasset dette. Fint pausen blev rykket lidt frem. Teleslynge manglede. Der er midtvejsevaluering i november på projektet.

Frivillig-arrangement i Lyngby var godt. Dan og Henning deltog.

Oplæg i Rødovre var + 2000 kr. i forhold til det aftalte budget i projektet og der blev (mod KBs politik...)solgt øl, vand mm til fordel for lokalforeningen i Rødovre. Godt foredrag. Tages op til evalueringen i november, når projektgruppen mødes igen.

Uddeling af foldere mm: Hanne laver liste vedr. steder der får vores brochurer i de forskellige områder i kommunen.

Lyserød lørdag: Der var færre frivillige i år. Bedst hvis Vibeke er uden faste opgaver på dagen fremover. LL gik fint og det er en god ide at hele bestyrelsen afslutter i Bydammen. Evt. spise sammen som sidste år? Fint at optælle dagens indsamling der. Vi skal være opmærksomme på at indregne pauser i løbet af dagen og huske selv at få mad/drikke. OK at de frivillige får gratis kaffe/kage ☺

Musik og linedance skal koordineres bedre næste år. (trods Vibeke efterlyste tider for dans inden, blev det ikke meldt ud). Vi aftalte at tjekke alle lyserøde artikler i september, så vi ved hvad der er næste år. Vi køber borde (sammenklappelige som dem Dorthe har)når der kommer et godt tilbud. God ide at bruge fredagen før LL til de sidste forberedelser. Musikken vi gerne være nærmere Kirketorvet næste år. Ballondans i BC var ikke nogen succes. Næste år evt. selfies med Vibekes halstørklæde som aktivitet i centeret? Vi kan evt. lave T-shirts med håndaftryk og sælge disse?

Husk at reklamere og efterlyse flere frivillige for LL på Facebook-siden næste år.

Vi kan godt bruge et depot. Vibeke undersøger WTC om de har plads og Hanne sætter opslag på FB.

WTC-løb: Gav 8500kr. Fint arrangement. De resterende gaver vi fik sponsoreret til løbet i Skovlunde er blevet væk hos Ulrich fra atletikklubben. Heidi og Karin indkalder Ulrich til møde vedr. dette og den længe

efterlyste afregning både fra Skovlundeløbet og BC-løbet. Vil snakke forventninger til evt. fremtidigt samarbejde med atletikklubben/Ulrich.

Senior-idrættens arrangement : God dag og mange besøgende ved vores bod. Vi fik uddelt de sidste håndtræner-sæt. Godt at være 3 personer når vi er til arrangementer.

Oplæg i WTC : Aflyst pga manglende tilmeldinger. Udsættes indtil videre, men vi vil gerne en anden gang.

Tlf : Henning og Karin har undersøgt div muligheder (og referanten husker ikke om vi konkluderede noget....)

Stafet for livet: Iram fra KB indkalder til nyt møde inden jul. Vi har lidt svært ved at se at det kan lade sig gøre med Stafetten.

4. Kommende arrangementer:

Generalforsamling næste år bliver 29.feb. på Ballerup Bibliotek kl 19. (vi skal huske at bestille lokalet). Tænk over evt . oplæg.

Overrækkelse af penge fra WTC bliver 23 okt.

Overrækkelse af penge fra Brugsen bliver en fredag i fremtiden.

Walk & Talk 24.okt : Vibeke, Henning, Dorthe og Karin deltager.

Oplæg om senfølger i Herlev: Heidi, Henning og Hanne deltager.

5. Eventuelt:

Snak om vores deltagelse i div. løb og hvordan vi skal prioritere. Enighed om at vi afventer mødet med Ulrich.

Dorthe slår Landsindsamlingen op på FaceBook og Frivillig.dk

Vibeke kontakter Rikke ang ansøgning om penge/legatmuligheder til borde, telte og cafe.

Hanne bestiller brochurer og undersøger mulighed for depot på Rosenlundskolen.

Til sidst en snak om at vi skal lave et arrangement for vores frivillige.(tror ikke vi konkluderede noget).

Venlig hilsen

Vikar-ref. Hanne